
 

 

 

 

Onderwerp:  Schriftelijke vragen inzake het PPLG en de kwaliteit van het oppervlaktewater 

Datum: 19 oktober 2023 

 

 

Geacht college, 

 

Op grond van artikel 35 van het regelement van orde van de raad hebben wij de volgende vragen over 

het Provinciaal Plan Landelijk Gebied (PPLG) en de kwaliteit van het oppervlaktewater. 

 

Tijdens de drie informatieavonden ‘Toekomst voor ons platteland’ in september over het PPLG en het 

concept gebiedsprogramma Noordoost-Twente zijn er vragen gesteld over de waterkwaliteit. Onder 

andere over de EU-richtlijnen Kaderrichtlijn Water (KRW) en de interpretatie die het Rijk hieraan geeft 

richting provincie en waterschap Vechtstromen, bij verschillende aangewezen KRW waterlopen in de 

gemeente Dinkelland (Dinkel, Tilligterbeek, Geelenbeek et cetera). Er is door het waterschap en de 

provincie toegezegd om daarover een informatieavond te organiseren. 

 

Daarom heeft de CDA-fractie de volgende schriftelijke vragen: 

1. Wanneer wordt er antwoord gegeven op de vragen die gesteld zijn op de drie 

informatieavonden over het PPLG en het concept gebiedsprogramma Noordoost-Twente? Het 

gaat hierbij met name om de gegevens van het waterschap en de provincie over de kwaliteit 

van het oppervlaktewater in het kader van KRW? 

2. Op welke wijze zijn de plannen van het waterschap gemaakt en waarop zijn deze gebaseerd? 

3. Op welke wijze is de normering tot stand gekomen? 

4. Welke invloeden zijn er van de Duitse zijde, waar deze Nederland binnenstroomt? 

5. Wanneer vindt de aanvullende informatieavond plaats, die vanuit de PPLG-avonden is 

toegezegd, georganiseerd door het waterschap en de provincie? 

 

In juni 2022 heeft de gemeenteraad een motie aangenomen, met de opdracht om samen met 

inwoners en ondernemers alternatieve plannen en innovaties te ontwikkelen en uit te voeren en de 

gemeenteraad vroegtijdig te betrekken en maandelijks op de hoogte te houden. CDA Dinkelland 

constateert (wederom) dat de motie niet wordt uitgevoerd. De afgelopen maanden heeft het college 

geen actieve informatie naar de raad gestuurd. 

 

6. Waarom heeft het college de afgelopen maanden geen informatie aan de gemeenteraad 

verstrekt, bijvoorbeeld over het verloop, de vragen en uitkomsten van de informatieavonden in 

september? 

7. Hoe gaat het college de gemeenteraad maandelijks op de hoogte houden van de 

ontwikkelingen? 

 

 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

namens CDA Dinkelland 

 

 

Jeannette Paus-Weersink 


